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دیدار اعضاء هیات نمایندگان اتاق تبریز با دکتر پورمحمدی استاندار آذربایجان شرقی

درآغازین روزهای سال 1398 اعضاء هیات رئیسه دوره هشتم و هیات نمایندگان دوره هشتم و نهم اتاق تبریز با حضور

در استانداری آذربایجان شرقی با استاندار دیدار و گفتگو نمودند.

حسن زاده رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز در این دیدار با اشاره به مسائل پیش آمده در آغاز سال جدید به همت و تلاش مردم که همیشه پشتیبان دولت بوده تاکید نموده و

اظهار داشت: مردم ثابت نموده اند که درحل مسائل کشور در کنار دولت هستند. وی بارندگی های اخیر را سبب احیاء دریاچه ارومیه و رفع خشکسالی چند ساله اخیر استان ذکر نمود و اظهار امیدواری

نمود که مدیریت این بارندگی ها در سطح ملی و استانی منشاء خیر و برکت برای ملت ایران گردد.

رئیس اتاق تبریز با اشاره به مشکلات اقتصادی کشور در سال 97 با توجه به جایگاه و رسالت اتاق های بازرگانی و اتاق تبریز افزود: در حد توان خود به مرتفع نمودن آن مشکلات اقدام نموده ایم. وی

با تاکید بر حمایت مدیریت استان از هیت رئیسه وهیات نمایندگان دوره جدید خواستار تعامل بیشتر دستگاههای اجرایی از بخش خصوصی و فعالان اقتصادی شد.

حسن زاده با تقدیر از پیام رهبر معظم انقلاب برای سال جدید "حمایت ازرونق تولید" پیام معظم له را راهبردی عالمانه و ضروری در حل مسائل کشور توصیف کرد و افزود: تحقق این شعار نیازمند

فراهم کردن زیرساخت ها و رفع موانع بخش تولید است.

یونس ژائله عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز در این دیدار با اشاره به جایگاه صنعتی استان آذربایجان شرقی در رتبه نوزدهم کشوری یادآور شد: متاسفانه این جایگاه برای استان جایگاه مناسبی نبوده

و در این خصوص نیاز به برنامه های عملیاتی و اجرایی برای برون رفت از وضعیت موجود استان داریم و برای بهبود فضای کسب و کار در استان دولت و بخش خصوصی می بایست با هم افزایی در

جهت حل مسائل و مشکلات متنابه اقدامات لازم را انجام دهند تا بتوانیم تهدیدات پیش روی کشور را به فرصت تبدیل نمایم.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با تاکید بر اینکه فعالان اقتصادی استان این اراده را در خود می بینند تا با انرژی مثبت بهترین شرایط افزایش تولید و صادرات استان را در سال 98 مهیا نمایند.

ناصر امجد عضو هیات نمایندگان دوره نهم اتاق تبریز نیز در سخنانی با اشاره به انتخابات با شکوه اتاق تبریز خاطر نشان کرد: برخی از مطالبات بخش خصوصی در گستره ملی نیازمند هم فکری و

مساعدت کلیه مسئولان کشوری و استانی می باشد تا این مطالبات در راستای توسعه همه جانیه استان و کشور تحقق یابد. وی با تاکید بر این نکته که اتاق بازرگانی تبریز می بایست به عنوان ستاد

فرماندهی اقتصادی استان در حل مسائل و مشکلات اقتصادی و صنعتی استان در راس امور قرار گیرد، افزود: مدیریت ارشد استان در این خصوص می بایست حمایت های لازم از اتاق تبریز را به

عمل آورد.

سیدیوسف حسینی عضو هیات نمایندگان دوره نهم اتاق تبریز نیز در این دیدار با اشاره به پتانسیل های بخش خصوصی استان اظهار داشت: در شرایط فعلی و با استفاده از تجربیات گذشته می

توانیم بهترین امکانات را برای گسترش صادرات به کشورهای منطقه فراهم آوریم.

عباس کمالی عضو هیات نمایندگان دوره نهم اتاق تبریز ضمن قدردانی از هیات رئیسه دوره هشتم اتاق تبریز با اشاره به برکات استقرار نظام مقدس جمهوری اسلامی در ایران خاطر نشان کرد: طی

دوران چهل ساله انقلاب اقدامات موثری در توسعه همه جانبه کشور صورت گرفته که امیدواریم با حل مسائل و مشکلات اقتصادی که در چند سال اخیر بر کشور حاکم گشته امکان و فرصت روندهای

رو به توسعه را بیش از پیش مهیا نمایم. وی با یاد آوری این نکته که شرایط خوبی برای صادرات محصولات تولید کشور برای روزهای آتی قابل تصور است افزود: باید با همفکری و تعامل همه جانبه

در جهت حل مسائل و مشکلا ت و استفاده از فرصت های پیش آمده نهایت بهر ه برداری را به عمل آوریم.

ابوالفتح ابراهیمی نایب رئیس اتاق تبریز در این نشت به مشکلات صادراتی محصولاتی صنعتی استان اشاره نموده و افزود: صادرات بدون انتقال ارز امکان پذیر نبوده و سیستم نیما از جمله سیستم

های است که تا کنون اصلاح نشده و فعالان اقتصادی به خصوص واحد های کوچک تولیدی را دچار مشکلات عدیده ای نموده است. وی با تاکید بر این نکته که در آینده نزدیک در اتاق تبریز

کنسرسیومی تاسیس خواهد شد تا مشکلات ارزی صادرکنندگان و فعالان اقتصادی استان مرتفع گردد اظهار امیدواری نمود تا با ایجاد این کنسرسیوم امکان صادرات محصولات تولیدی استان به

بیشترین حد خود در سال جاری فراهم شود.

سید باقر شریف زاده عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز نیز در این دیدار با تاکید بر تشکیل اتاق فکری به منظور رصد وضعیت اقتصادی کشور در راستای بهبود وضعیت اقتصادی استان خاطر نشان کرد:

در این راستا نیازمند همکاری بیشتر نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی هستیم.وی با اشاره به وضعیت کنونی پیش آمده در اقتصاد کشور افزود: اگر مانند سال های قبل حرکت نمایم مطمئنا

در همان نقطه آغازین خواهیم بود.

شریف زاده مقررات ارزی، مسائل بانکی،گمرکی و موضوعات اداری کشور را مهم ارزیابی نمود و در این خصوص افزود: نیازمند تغییرات اساسی در سطح کلان در کشور هستیم.

اسماعیل چمنی عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با تاکید بر اهمیت قشر قالیباف در استان خاطر نشان کرد: نبود قوانین شفاف و به روز و وجود بورکراسی زاید اداری در سطح کلان، حوزه فرش

دستباف استان را که بیشترین اشتغال زایی را در بخش خصوصی به خود اختصاص داده را در روز های آتی دچار مشکل خواهد نمود.وی نبود مواد اولیه بافت فرش را از مهمترین موضوعات مطرح در

این حوزه خواند و خواستار حل عاجل این مسئله شد.

دکتر محمدرضا پور محمدی استاندار آذربایجان شرقی نیز در این دیدار با تبریک و آرزوی توفیقات روز افزون برای فعالان اقتصادی در سال جدید اظهار داشت: خوشبختانه با اتاق بازرگانی و عملکرد

اتاق تبریز آشنایی نزدیکی دارم و در این خصوص از هیات رئیسه و هیات نمایندگان دوره قبلی به خاطر تلاش های مستمر شان در طول چهار سال گذشته که در راستای حل مسائل و مشکلات

اقتصادی استان اقدام نموده اند قدردانی می نمایم. وی از رئیس اتاق تبریز خواست تا در خصوص عملکرد چهار ساله دوره هشتم گزارشی جهت بهره برداری در حرکتهای اقتصادی در اسان ارائه نمایند.

وی به جایگاه استان اشاره داشته و افزود:استان آذربایجان شرقی دارای پتانسیلهای بزرگی از جمله موقعیت جغرافیایی همجواریی با چندین کشور را دارد که می بایست از این امکان به نحو احسن

استفاده نمودکه خوشبختانه درآغازین روزهای سال جدید هیت های مختلفی از کشورهای همسایه اعلام آمادگی خود را جهت حضور در استان و دیدار با فعالان اقتصادی اظهار داشته اند.
پور محمدی در خاتمه تاکید نمود: در خصوص مشکلات فرا روی بخش خصوصی استان می بایست با دسته بندی و اولویت بندی موضوعات و مسائل مطرح در حوزه های صنعتی

و اقتصادی با هماهنگی نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی و با کمک و مساعدت مسئولان کشوری و ملی در خصوص حل مسائل و مشکلات فعالان اقتصادی استان

اقدام نماییم.
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